
※主辦單位為落實個人資料之保護，茲依據個人資料保護法（以下稱個資法）第 8

條規定告知下列事項： 

  依個人資料保護法等相關法令規定，在主管機關所核准之特定目的範圍內蒐集

您與他人的姓名、身份證字號、生日、住址、性別、國籍、電話、電子郵件、緊急

聯絡人及其地址、電話等； 針對前述個人資料，主辦單位只會在由主辦單位擔任

主辦/協辦/承辦活動的範圍及期間內處理或利用。主辦單位蒐集的個人資料，原則

上僅會以電子檔或紙本形式供本公司、委外廠商或與主辦單位具有合作、委任等關

係之第三人處理及利用。主辦單位保有您所提供的個人資料，依據個資法第 3 條規

定，您可以對您本人的個人資料行使下述的權利： 

甲、查詢或請求閱覽您的個人資料 

乙、請求製作給您的個人資料複製本 

丙、請求補充或更正您的個人資料 

丁、請求停止蒐集、處理或利用您的個人 

 

 

※ For the purpose of personal data protection, the event organizer hereby announce 

the following matters in accordance with Article 8 of the Personal Data Protection Act 

(hereinafter referred to as “PDP Act”): 

In accordance with related laws such as the Personal Data Protection Act and under 

the scope of specified purpose permitted by competent authority, your and other 

people’s name, identification number date of birth, address, gender, nationality, 

phone number, email, emergency contact person and his/her address and phone 

number will be collected accordingly. With respect to the personal data prescribed 

hereto, the event organizer shall only process or utilize such data within the scope 

and time period of events which are organized/assisted/undertaken by the event 

organizer. Personal data collected by the event organizer shall, in principle, only be 

provided to the Company, contract vendor or third party with collaboration or 

commissioning relation with the event organizer in the form of electronic file or hard 

copy for processing and utilization. For your personal data maintained by the event 

organizer, you are entitled to exercise the following rights on your personal data in 

accordance with Article 3 of the PDP Act:    

A. Enquiry or request to review your personal data;  

B. Request to make a duplicate of your personal data;  

C. Request to supplement or modify your personal data;  

D. Request to terminate collecting, processing or utilizing your personal data.  

 



2021 年阿里山體驗觀光推廣活動 參展報名表(請完整填寫) 

時間：11/26~11/29 地點：台北市貿一館  展覽名稱：TTE 台北國際觀光博覽會 

產業別 
☐茶 ☐咖啡 ☐伴手禮 ☐原民手作 ☐民宿 ☐阿里山農特產 ☐六大建構商 

☐旅行社或旅遊業者  ☐其它(                   ) 

業者品牌 

基本資料 

店名  

地址  

電話  

官網(或 FB)  

LINE ID  

語言能力 ☐中文 ☐閩南語 ☐英文 ☐他國語言:_______________ 

店家故事、理念

及照片 

 

 

 

負責人  性別 

☐ 男 

☐ 女 

照片 

聯繫方式 (O)： 學歷  



(H)： 自家商品是

否已上架阿

里山 easy 

go? 

☐是，已上架阿里山 easy go 

☐ 否 
手機： 

E-MAIL  

預計販售 

商品名稱 

與售價 

 

 

店家 

特色體驗 

(請勾選) 

☐ 無  

☐ 有(例如：茶席、咖啡 DIY、手作 DIY，請填寫以下) 

 體驗名稱： 

 體驗簡介： 

 體驗價格： 

店家自行推出活

動優惠商品 
 

無提供優惠商品店

家則不需要填寫 

是否需要電力 ☐需要 110V 用電、2 個插頭   ☐不需要 

報名表填寫完成後請回寄至 yucheng99424@gmail.com 信箱，完成報名程序。 

報名洽詢：宇程創意整合 許小姐 0932-817073、何先生 0935-845881 
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